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Dagsorden 
Skolebestyrelsesmøde 
Herlev Byskole 

 
 

 

Dato: 12.03.23  Skrevet af HE 
  

Tirsdag den 12. marts 2024, kl. 18.00-20.00  

Afd. ENG (Kontoret, bagerste møderum) 

Deltagere:  
Skolebestyrelse:  
Morten N Nielsen, Rasmus Kreilgaard, 
Elevrådsrepræsentanter: Naya  
Medarbejderrepræsentanter:  
Asbjørn Reffstrup og Dorthe Holst  
Skolens ledelse:  
Dorthe Alvang og Helle Seliger  
 
Afbud:  Stephanie Rindon Krag Wejrup, Trine Due-Boje Steengaard, Janus M Egenby, 
Christina H. Luthi, Bettina Skovby, Colin. 
 
 
 

Punkt Uddybende 
kommentar 

Referat 

Valg af ordstyrer   Asbjørn- 
Bestyrelsen er ikke beslutningsdygtige grun-
det mange afbud. 

Godkendelse af referat – se 
vedlagt referat. 

  

Fit First/sundhedsårgang, 
7. klasse, HBS fra skoleår 
2024/25.  

Oplæg v/ Helle   
Status siden sidst.  

Helle og Bjørn har været rundt i 6.klasserne 
og orienteret om kommende 7.klasse. 

Idræts certificeret SFO og 
Klub på ENG/ELV.  

Oplæg v/ Dorthe 
Status siden sidst 

Der arbejdes videre med konceptet. 
Måske samarbejde fremadrettet med DGI. 

Revideret ferieplan.  Status v/ Dorthe HBS – Beslutning -arbejdsdag den 6.6.25 var 
der konsensus om i personalegruppen. 
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Skoleårets planlægning  Oplæg v/Helle & Dorthe   
Proces med Skoleplan-er sat i gang. 
 

Orientering fra ledelsen Oplæg v/ Dorthe om øko-
nomi forud for skoleårets 
planlægning, herunder for-
brug, budget og regnskab:  
-Driftsmidler  
-Stillinger  
- 
 
Kapacitetsudfordringer, her-
under status på pavillon løs-
ning 
 
 
 
 
Hjemmesiden 

 
Oplæg vedlagt – vedr. økonomi. 
Budget 2024= 83 885 797 kr. 
Løn er 92% af budgettet og driften 8%. 
Overført fra 2023 i alt 1 750 000 kr. 
OBS- Økonomi og budget skal være fast 
punkt på Skolebestyrelsesmøder fremadret-
tet. 
Pavilloner etableres og er klar til brug august 
24. Etablering er finansieret med 750000 kr.- 
Evt. merforbrug til etablering skal finansie-
ret- hvorfra er uafklaret. 
Driftsudgifterne skal fremadrettet dækkes, 
men det er uafklaret, hvor pengene skal 
komme fra. 
 
Der arbejdes med skolens hjemmeside, så 
den bliver opdateret. 
 
 
 

Orientering fra Skolerådet  Møde på torsdag den 14.3.24 
Håndtering af krænkende adfærd i skoleti-
den. 

Orientering fra elevrådet  Fælleselevråd og repræsentantskabsmøde 
Gruppedrøftelser – og ønsker til kommende 
skoleår. 
Fælleselevrådet- besøg af Borgmesteren- 
HBS arbejdede med en ”Kulturdag” 

Orientering fra formand   Intet 

Orientering fra medarbej-
dere 

 Overenskomst faldet på plads for de næste 
to år. 
Arbejder med APV- handleplansarbejde 
Skoleårets planlægning. 
 

Evt. + lukket punkt   

Rundvisning på ENG  
 

Den længe ventet rundvis-
ning på afdeling ENG. Fag-
fløjen er fortsat delvist luk-
ket, men det skal ikke stoppe 
os.  

Udsættes - 

 

 
Referent Helle Seliger 
 
 
 


